

No.103 Baohuan East Road, Bonded Area Huangpu Zone. Guangzhou.Guangdong.China. 510730



广州市澳兴冷链供应有限公司

Guangzhou Aoxing Cold -chain Supply Co.,Ltd.

地址:中国广东省广州市黄埔区保税区保环东路103号

☎ T: 020-82099078

■ E-mail:aoxing_gz@163.com

文学 AOXING COLD CHAIN

AOXING COLD CHAIN

一家致力于冷冻产业链,集多品种、多门类农副产品保温储藏、粗加工、市场交易为一体的供应中心和集散基地。

COMPANY PROFILE 公司简介

广州市澳兴冷链供应有限公司(以下简称:澳兴公司)成立于2016年,是一家致力于冷冻产业链,集多品种、多门类农副产品保温储藏、粗加工、市场交易为一体的供应中心和集散基地。公司注册资金为1亿元人民币,管理上采用智能化的信息管理系统及引进国内外尖端的制冷工艺。

澳兴公司拥有建筑面积为50635平方米,库容约30万立方米的六层冷库和一栋建筑面积为9859平方米集办公、展销中心等(包含实体交易和电子商务交易平台)为一体的十层综合办公楼。其中,冷库分为高温库、低温库和超低温库,储藏温度介于5°C至-25°C之间,均采用具有国际认证的环保制冷技术,有效地保障食品质量安全。

澳兴公司位于广州保税区内,产品存放不仅享有保税政策 优惠,且紧邻码头和多条高速快线,形成以珠三角地区为 中心,产品服务可快速输送全国各地。

在经营管理上,澳兴公司一方面链接海外供应商,另一方面接入国内电商交易平台,形成了有品牌、有市场效应的经营模式。秉持着"诚信经营,造福社会"的经营理念,始终以严谨、认真、务实、负责的工作作风,着力打造华南最大的进口食物供应中心、冷链物流分拨中心。

Guangzhou Aoxing Cold-chain Supply Co.,Ltd. (established in 2016) is a supply center and distribution base company with registered capital of CNY 100 million. Our company combines intelligent information management system and cutting-edge refrigeration technology for integrative cold-chain industry, dedicated to cold preservation and storage, unshaped processing, market trading for multiple varieties of agricultural and sideline products.

Aoxing company has a six-floor refrigerated warehouse with a buildingarea of about 50,636 square meters, and a storage capacity of around300,000 cubic meters. It also owns a ten-floor comprehensive office building with a building area of 9,859 square meters, which acts as its office, exhibition & selling center (including physical or electronic trading platform). The temperature of cold storage ranges from 5°C to -25°C, and is separated into refrigerated temperature storage, low temperature storage and ultra-low temperature storage, all of them have adopted internationally certified environmental protection refrigeration technology, to ensure food safety and quality.

The company is located in GuangZhou bonded zone, thus the storageshave the privilege of preferential tax policy, and its location is near the dock and several highways. Therefore, along with pearl river delta centered, its stores and service could spread all over the country by shipping and overland transportation quickly.

In terms of our business, Aoxing cold-chain company is not only linking with overseas suppliers for market exploitation, but also accesses the domestic e-commerce trading platform to form a business model with brand and market effect. Adhering Aoxing's enterprise spirit is "Integrity & Benefit the society" and always to be preciseness, pragmatic and responsible, Aoxing cold-chain company strives to build the largest import food distribution center and cold chain logistics distribution center in south China.



MAIN BUSINESS

主营业务



冷冻仓储 Cold Storage

为各类农副产养殖基地、加工企业及冷冻食品生产企业提供产品冷藏的仓储服务。

Storage service for agricultural and sideline products breeding base, processing enterprises and frozen food production enterprises.



市场交易 Marketing

农副产品云信息平台以及交易中心。

Cloud information platform for agricultural and sideline products and market service.



材料加工 Processing

提供场地,对产品进行分类、挑选、切割、包装等。

Site service for classifying, selecting, cutting, packaging, etc



办公服务 Office Services

为入园生产加工企业、 供应商、经销商、电商等 提供办公场地。

Office services for production and processing enterprises, suppliers, dealers, e-commerce, etc



澳兴治拉



地理位置

Locatio

位于保税区内,路网四通八达, 线路网密集

Located In the Bonded Area & Convenient Transportation



Environment

创意与自然相结合的园区,树木花草绿化率高,办公室全新艺术设计装修Creative and Natural Environment



配套设施齐全

Supporting Facility

临近银行、海关,且紧邻冷库, 报关便利快捷,方便核对货品 Close to the bank, customs and the cold storage



专业服务

Servi

专业的物业管理服务团队,精诚为 全体客户提供专业运营、物业服务 Professional Property Management Service



ADVANTAGES 冷库优势

01 技术优势

冷藏库采用二氧化碳/氨复叠式制冷工艺和环保制冷剂,是国内最新兴的制冷系统。冷藏库为全冷风机库,与国际冷链行业的卫生标准接轨,最大限度地防止冷凝水对食品的二次污染,同时冷风机配有织物风道确保库内温度场的均匀,安全性高、稳定性强。

Aoxing company adopts CO, and NH3 Cascade technology and environmental refrigerants, which is the most emerging refrigeration system in China. The cold storage is a cold air hangar, which is in line with international hygiene standards of cold chain industry to prevent the secondary pollution of condensed water to food to the maximum extent, and the air cooler is equipped with fabric air duct to ensure the uniformity of temperature field in the storage.

02 库容优势

澳兴冷库占地50635平方米,库容约30万立方米,存货量可达五万吨;共有18间独立冷库,最低温可达-25°C,分冷却物冷藏间 $(0^{\circ}C)$ 、冻结物冷藏间 $(-25^{\circ}C)$ 、分拣区 $(10^{\circ}C)$ 。

Aoxing company owns perfect facilities for cold chain business:the cold storage covers an area of 50,635 square meters with a storage capacity of about 300,000 cubic meters and a stock capacity of 50,000 tons. Aiso, it owns 18 independent cold storages which are divided into refrigerating room (0°C), refrigerating room (-25°C) and sorting area (10°C).

03 地理优势

位于保税区内,紧邻东江码头、新港码头,广深沿江高速、华南快线、环城高速,交通快捷,产品运输便利。

The company is located in Guangzhou bonded zone, thus the storage has the privilege of preferential tax policy, and its location is near the dock and several highways. Therefore, along with pearl river delta centered, its stores and service could spread all over the country by shipping and overland transportation quickly.

04 安全智能

电子规范化管理、RFID/条码扫描智能化管理、先进安全监控方案, 为货物提供安全有保障的存放环境。

Fully intelligent cold storage management system gives electronic standardized management and RFID/ Bar code scanning intelligent management; Advanced security monitoring scheme provides safe and secure storage environment for production.

TRADE 贸易





冷冻肉、鲜肉、海味干货、水产品批发;蔬果批发;水产品冷冻加工和猪肉、牛肉、羊肉分割加工;保健品、乳制品、化妆品、红酒批发。

Frozen meat, fresh meat, dried seafood, aquatic products wholesale; vegetables and fruits wholesale; frozen aquatic products processing; pork, beef, mutton segmentation processing; health care products, cosmetics, wine wholesale



采购与贸易 Purchasing & Trading



进口市场 Food Import

拥有全球合作伙伴 选取品质安全放心 Global selected partners, high quality production and safety assured



控温储运 Temperature Control

专业冷链控温储运 全程保障品质新鲜 Professional cold chain, keep the quality and freshness fully



物流配送 Logistics

以珠三角为中心,面向全国市场,澳兴 全程保障高效配送

Pearl river delta centered, Efficient Delivery covers whole country market

AOXING **EXHIBITION** 澳兴展示



办公环境 Office

作业设备 Equipment 制冷环境 Environment

